



## Han Chen

*Beijing*

---

+86 10 8525 4683  
han.chen@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Asset management
- Private client/wealth management
- Family law, trust and wealth planning

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mr. Chen entered the legal profession in 2008 and is an expert in family law, family wealth management, and intergenerational inheritance. Mr. Chen advises many domestic and global private banks, trustee companies, asset management companies, and investment advisors on issues related to family trusts, family offices, and comprehensive wealth planning. Mr. Chen also assists many entrepreneurs and ultra-high-net-worth families with family law issues, cross-border taxation, CRS reporting, inheritance planning, family philanthropy, settling overseas trusts, setting up single-family offices, and joining multi-family offices. Mr. Chen also advises many domestic and foreign family foundations on legal compliance issues.

In addition, Mr. Chen assists clients with dispute resolution in connection with a broad range of family law issues, from traditional marriage and inheritance litigation to litigation arising from the personal risks of entrepreneurs and large private enterprise executives, as well as insurance and trust-related disputes.

Mr. Chen is also an expert in lottery regulations and distributions. Prior to joining Han Kun, Mr. Chen worked with two international law firms in their Rome and Beijing offices.

### **EDUCATION**

Mr. Chen received an LL.B. degree from China University of Political Science and Law in 2002 and an LL.M. degree in 2005. He also received a Ph.D. in law from the University of Rome Tor Vergata in 2008.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **HONORS AND AWARDS**

Leading Lawyer in Private Client/Wealth Management (Chambers Asia-Pacific, 2020-2021)

Leading Lawyer in Private Wealth Law (Chambers High Net Worth, 2021)

Private Client Lawyer of the Year (China Law and Practice, 2016)

Shortlisted for Private Client Lawyer of the Year (China Law and Practice, 2017-2018)

Shortlisted for Private Client Lawyer of the Year (The Asian Lawyer, 2017)

**WORKING LANGUAGES**

Chinese, English, Italian



## 陈汉

北京

+86 10 8525 4683  
han.chen@hankunlaw.com

### 业务领域

- 资产管理
- 私人财富管理
- 家事法、信托与财富规划

### 工作经历

陈汉律师从 2008 年起开始从事法律工作，专长于家事法、家庭财富管理与代际传承等业务。为诸多境内及境外私人银行、信托公司、资产管理公司、投资顾问公司提供家族信托、家族办公室及综合性的财富管理服务。同时为企业家家族与超高净值家庭提供家事法、跨境税务、CRS 申报筹划、传承计划、家庭慈善、设立境外信托、设立单一家族办公室或者加入其他家族办公室等诸多个性化服务。同时也为诸多的境内外家族基金会提供合规与法律服务。

在争议解决方面，陈汉律师的服务范围从传统的婚姻、继承诉讼，到创业人士及大型民营企业高管的个人风险引发的诉讼，以及保险与信托相关争议。

陈汉律师也是彩票监管与彩票发行销售方面的法律专家。陈律师在加入汉坤律师事务所之前，曾先后在两家国际律师事务所的罗马与北京办公室工作。

### 教育背景

陈汉律师于 2002 年获中国政法大学法学学士学位，并于 2005 年获中国政法大学民商法硕士学位；2008 年获得意大利罗马第二大学法学院法学博士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 荣誉与奖项

年度亚太领先私人客户/财富管理律师（Chambers Asia-Pacific, 2020-2021）

年度高净值领先私人财富法律师（Chambers High Net Worth, 2021）

年度杰出家族和私人客户律师（中国法律商务, 2016）

年度杰出家族和私人客户律师提名（中国法律商务, 2017-2018）

年度家族和私人客户律师提名（亚洲律师, 2017）

### 工作语言

中文、英文、意大利语